
 
 

BESTYRELSESMØDE  
Dato. 23.11.21 
Deltagere: Inge-Brit, Karina, Rasmus, Jens Christian, Henriette og Mary 
 
Punkter Drøftelse Beslutning/ansvarlig 

Henvendelser fra gæstestalden - lys skal laves i gæstestalden 
- Vi skal have kigget på hullerne i taget i gæstestalden 
- Hvor er det, at vi mangler belysning 

-Rasmus kigger på lys mm 
-Jens Cristian tager en runde og undersøger forholdene 
-Henriette skriver og formidler, at vi får styr på lys 
- Vi skal have kigget på taget og få vurderet, hvor meget 
det vil koste. 
 

Henvendelse angående fold 2b  Kan ikke godkendes 
Inge-Brit sender svar 

Henvendelse angående spring hver 
anden lørdag 

 Vi kan prøve det af gerne i tidsrummet mellem 10-13 

Henvendelse ift. antal ryttere i 
hallen 

Forslag til dressurundervisning mellem 18-? torsdage 
kan vi godkende max 5 ryttere 
Dem der gerne vil have undervisning kan frit skrive og 
forelægge denne løsning for en eventuel underviser 

 
-Svar sendes umiddelbart efterfølgende 

Konstituering af den nye bestyrelse  Inge-Brit Formand 
Rasmus Næstformand 
Jens Christian Kasser 
Øvrige medlemmer: 
Jette Brit 
Henriette 
Karina 
Mary 

 


